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Η Θεσσαλονίκη δεν πρέπει να χάσει το
πλεονέκτημα που έχει στα logistics

2025/03/06 08:41 στην κατηγορία LOGISTICS

Στη σημασία του έργου για τη δημιουργία logistics στο χώρο του πρώην στρατοπέδου
Γκόνου, αναφέρθηκε ο Γιώργος Ζαγκλιβερινός, γενικός γραμματέας του Συνδέσμου
Ελλήνων Εξαγωγέων (ΣΕΒΕ), στο συνέδριο Prodexpo North.

Ο ίδιος υπογράμμισε πως έχουν ειπωθεί πολλά, αλλά δεν έχουν υλοποιηθεί αναφορικά
με τα logistics στη Θεσσαλονίκη.

«Δεν πρέπει να χαθεί το timing, δεν πρέπει να χάσει Θεσσαλονίκη το πλεονέκτημα που
έχει», σημείωσε ο κ. Ζαγκλιβερινός κάνοντας αναφορά και στην ανάγκη αναβάθμισης
του ΟΛΘ και τη σημασία να προχωρήσει η συνδεσιμότητα του με ΠΑΘΕ και
σιδηρόδρομο.

Να ακολουθήσει η Θεσσαλονίκη το παράδειγμα του Ασπροπύργου προέτρεψε ο
Γιώργος Θεοδωρόπουλος, διευθυντής Χαρτοφυλακίου και Περιουσίας της Trastor
REIC, υπογραμμίζοντας πως υπάρχει η διάθεση επένδυσης στη Θεσσαλονίκη, 
ωστόσο επί του παρόντος δεν υπάρχουν οι κατάλληλες προϋποθέσεις.

Έκανε αναφορά στο παλιό απόθεμα αποθηκών που έχει η Θεσσαλονίκη, με
αποτέλεσμα να μην υπάρχει πρόσφορο έδαφος για μεγάλους επιχειρηματικούς
παίκτες.

Στην διάθεση των Τούρκων οι οποίοι θέλουν να επενδύσουν στα τρένα
αναφέρθηκε ο Κωνσταντίνος Παπαγεωργίου, συνιδιοκτήτης & γενικός διευθυντής της
PTL και πρόεδρος της EEL, τονίζοντας το ενδιαφέρον για ανάπτυξη γραμμής από
Κωνσταντινούπολη για Ηγουμενίτσα.


